



ملحق رقم (1) Endorsement No.

With effect from inception, Section 6 of the policy has been amended and clarified to become as follows:

Section 6- Claim Settlement:

1. If a claim is covered, the actual cost of recruitment will be calculated according to the following equation:
(total recruitment cost / duration of the domestic helper's contract) * the remaining period of the contract, subject to the maximum amount stated in the Policy Schedule
2. The Company shall pay the Benefits as soon as it has satisfied itself of the validity of the claim with the documents submitted.
3. This clarification is an integral part of terms and conditions of the policy.

إعتباراً من بداية سريان الوثيقة فقد تم توضيح و تعديل القسم السادس من الوثيقة ليصبح كما يلي:

القسم السادس: تسديد المطالبات:

1. في حال قبول تسوية المطالبة وإعتبارها مغطاة حسب شروط وبنود الوثيقة ، فإنه سيتم إحتساب مصاريف إستقدام عامل الخدمة المنزلية وفق المعادلة التالية :
(إجمالي تكلفة الاستقدام ÷ مدة عقد عمل عامل الخدمة المنزلية) × المدة المتبقية من العقد ، شريطة ألا تتجاوز تلك التكاليف الحد الأقصى المذكور في جدول الوثيقة.
2. سيتم دفع منافع التعويض بموجب هذه الوثيقة من قبل الشركة في حال قناعتها بصحة المطالبة من خلال المستندات المقدمة .
3. يعتبر هذا التوضيح جزء لا يتجزأ من بنود وشروط الوثيقة.